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CONSILIUL JUDEŢEAN  
JUDEŢUL  TIMIŞ  
 

 

 

 

 
PROCES VERBAL  

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timiş 
 din 20 Decembrie 2016 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Doamnelor şi domnilor, 
Înainte de a intra în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş, având în vedere 

că suntem în 20 decembrie, o zi cu semnificaţie aparte nu doar pentru Timişoara, judeţul 
Timiş ci pentru întreaga ţară, vom începe şedinţa de astăzi cu un moment de reculegere în 
memoria victimelor Revoluţiei din Decembrie 1989 şi vom continua cu câteva luări de 
cuvânt din partea asociaţiilor revoluţionarilor prezente astăzi aici, după care, odată încheiat 
acest moment, vom trece la dezbaterea şi aprobarea punctelor înscrise pe ordinea de zi.  

Vă rog să ne ridicăm pentru a ţine un moment de culegere în memoria victimelor 
Revoluţiei din 1989. 

Vă mulţumesc! 
În continuare, daţi-mi voie să vă spun câteva cuvinte ca Preşedinte al Consiliului 

Judeţean Timis, după care îi rog să ia cuvântul, în ordinea în care s-au înscris la cuvânt, pe 
reprezentanţii asociaţiilor de revoluţionari.  

Doamnelor şi domnilor,  20 Decembrie este o zi cu o semnificaţie aparte. Este ziua 
libertăţii, ziua fără de care destinele noastre, ale tuturor, ar fi fost scrise altfel. Pentru noi şi 
pentru Timişoara ziua în care comunismul a fost abolit a reprezentat un semnal pentru 
întreaga Românie. A fost momentul în care s-a conştientizat că se poate, că teama nu are 
limite şi că dorinţa de libertate este supremă. 20 Decembrie, însă, nu ar fi existat fără zecile 
de mii de timişoreni curajoşi care au dat tonul schimbării regimului Ceauşescu şi şi-au riscat 
vieţile pentru ca în România cuvântul Libertate să devină legitim. Din păcate acum 27 de 
ani regimul a curmat vieţile unor oameni pe care astăzi trebuie să-i preţuim şi a căror 
memorie trebuie cinstită. Am mai spus-o şi o repet, despre revoluţie şi revoluţionari se 
vorbeşte în clişee, iar acest lucru trebuie să înceteze. Nu avem dreptul să uităm niciodată 
oamenii şi momentele care au schimbat radical istoria României şi vieţile noastre.  

Astăzi, doamnelor şi domnilor la 27 de ani de la prima zi de libertate avem obligaţia 
să respectăm principiile pentru care tinerii Timişoarei au luptat. Avem responsabilitatea de 
a face din România ţara pe care şi-au dorit-o. Idealurile pentru care timişorenii au luptat nu 
au fost uitate, dar poate au devenite secundare pentru unii din decidenţii zilelor noastre. 
Timişoara oraşul care a dat tonul schimbării acum 27 de ani îşi merită recunoştinţa, iar 
timişorenii trebuie să primească tot respectul pentru curajul lor. Fără ei noi nu am fi fost 
astăzi aici.  

Doresc, ca la final să-i salut, aşa cum am făcut-o şi la începutul şedinţei pe 
reprezentanţii asociaţiilor de revoluţionari şi să-i asigur de recunoştinţa noastră. Eu vă 
mulţumesc şi o să începem seria de luări de cuvânt cu domnul Cornel Şipeţean. 
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Domnul Cornel Şipeţean 
Bună ziua doamnelor şi domnilor, sunt foarte emoţionat dar aş vrea să începem 

această comemorare cu un moment de reculegere pentru cel care a fost Lorin Fortuna – 
principalul suflet al revoluţiei din Timişoara.  

Se ţine un moment de reculegere. 
Vă mulţumesc frumos! 
În continuare voi încerca să fiu foarte scurt şi să sintetizez un gând de al lui Lorin 

Fortuna care îşi doreşte, de acolo de sus, să fim ceea ce am fost, şi anume uniţi. Uniţi 
trebuie să fim noi cei de aici dar şi dumneavoastră politicienii care ne reprezentaţi. În 
încheiere vă doresc un an mai bun şi să fim uniţi. Vă mulţumesc! 

 
Domnul Valer Vercea 
Doamnelor şi domnilor mulţi români beneficiază azi de toate drepturile care au fost 

cândva oprimate de regimul comunist. Toate statele civilizate care poartă recunoştinţă şi 
respect celor care în momente cruciale au dovedit că pot să îşi jertfească viaţa în numele 
demnităţii şi libertăţii celor mulţi.  O parte din presa de astăzi aruncă la gunoi faptele eroice 
ale revoluţionarilor din decembrie 1989 încercând să mistifice istoria, în sensul de a 
transforma revoluţia într-o lovitură de stat, ceea ce nu e corect. Să nu uităm că România de 
astăzi şi-a ridicat fruntea în lumea statelor civilizate şi democratice datorită revoluţiei din 
decembrie 1989.  

O parte din asociaţiile din Timişoara au făcut o scrisoare deschisă opiniei publice pe 
care am transmis-o inclusiv preşedintelui României în care, printre altele ne punem 
întrebarea cine şi ce grupare îşi doreşte să îşi asume faptele şi morţii din revoluţia din 
decembrie 1989. Este ruşinos că o parte din presa română face aprecieri eronate astăzi 
după 27 de ani de la revoluţia din 1989.  

Pe această cale rog pe domnul preşedinte Sorin Grindeanu să facă demersurile 
necesare sau de a ne sprijini în continuare pentru aplicarea corectă a OG 95/2014, mai 
ales cu privire la partea prin care s-au stabilit criteriile de departajare a celor care au primit 
certificate de luptător remarcaţi prin fapte deosebit şi ulterior transformate în certificate de 
revoluţionar.   

Puţini sunt cei care au fost remarcaţi prin fapte deosebite la revoluţie se află şi azi 
printre noi şi le mulţumesc că sunt aici. Le mulţumesc pentru ceea ce au făcut atunci în 
1989. De asemenea, doresc să spun Sărbători Fericite tuturor şi un Crăciun Fericit .  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul Ambru Florin 
Bună ziua stimaţi domni, stimate doamne. 
Sunt membru al Asociaţiei Forum Revoluţiei din 1989 şi unul dintre cei care atunci 

ne-am asumat un risc pe care nu ştiu câţi şi l-ar asuma azi. Vreau să vă spun că trebuie să 
aveţi grijă să nu se mai dea cu noroi în noi cei care am câştigat libertatea. Noi, la 27 de ani 
de la democraţie suntem împroşcaţi cu noroi tot timpul Majoritatea dintre dumneavoastră 
bănuiesc că nu aţi auzit de noi, de mine cel care a stat în subsolul Operei, în filtre, în acţiuni 
întreprinse de comandanţii şi să continuaţi să vă amintiţi de noi, să încercaţi  ca împreună 
cu revoluţionarii să promovaţi Revoluţia din Decembrie 1989 pentru că mulţi copii nu ştiu ce 
s-a întâmplat în decembrie 1989. Se ştie doar că agenţi străini KGB, Mosad au contribuit la 
revoluţia din decembrie 1989.  

Pe mine nu m-a contactat nimeni atunci, iar referitor la ce a spus colegul meu vreau 
să vă reamintesc că au mai fost colegi care au trecut în nefiinţă cum ar fi Chiş Liviu,  Liviu 
Apetrei, Prof. Ivan şi alţii. De fapt toţi vom merge acolo la un moment dat. Vă mulţumesc! 
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Domnul Liviu Băcana 
Bună ziua tuturor, 
Doamnelor şi domnilor, dragii mei camarazi  e adevărat că este un an trist şi va 

începe numărătoarea anilor scurşi de la moartea lui Lorin Fortuna. Un om a cărui retorică şi 
generitate atunci în decembrie 1989 a făcut să putem vorbi azi despre o revoluţie. Cred că 
ne-au mai rămas doar instanţele să ne apărăm pentru a statornici pentru tot deauna ideea 
că schimbarea în România s-a produs printr-o revoluţie, drept pentru care am început o 
acţiune în instanţă şi o numim Revolocaus împotriva tuturor autorităţilor regimului totalitar 
dinainte din 1989 şi relicvelor lor de azi care prin mass media, clasă politică şi alte structuri 
deviate ale serviciilor ne fac un fabulos deserviciu atât nou cât şi imaginii României şi 
Revoluţiei din 1989. 

Sunt multe de spus, trăim într-o perioadă cumplită, ne aşteaptă ani incredibil de grei, 
drept pentru care, apelul la unitate este unit. Întreaga clasă politică trebuie să fie conştientă 
că prin ce se întâmplă în jurul nostru trăim într-o zonă care pune grave probleme umanităţii. 
Trebuie să ne trezim, să acţionăm de la preşedinte până la ultimul consilier local şi să 
înţelegem că dacă vrem să mai fim stat naţională, să fim neam şi fiinţă naţională trebuie să 
acţionăm într-un anumit mod.  

Eu vă mulţumesc foarte mult  şi o să auziţi mai multe chestiuni despre ceea ce 
întreprindem şi aş vrea ca un minut să îl acord domnului Savu pentru că în 20 decembrie 
este un moment la care a participat chiar în sediul Palatului administrativ. Vă mulţumesc şi 
sărbători fericite! 

 
Domnul Savu  
Bună ziua şi bine v-am găsit. 
După de 27 ani încă sunt în oameni multe controverse. De fapt, atunci în urmă cu de 

27 ani prin voia bunului Dumnezeu, nu departe de aici, în sala Revoluţiei,  pentru prima 
dată un om din această ţară adresându-se primului ministru Dăscălescu a cerut demisia lui, 
a Guvernului, a lui Ceauşescu, a întrebat cine a dat ordin să tragă, unde sunt îngropaţi 
morţii noştri, a cerut alegeri libere, transmisii radio – televiziune, a cerut tipărirea 
doleanţelor timişorenilor etc. Toţi acei oameni nu au fost revoluţionari ci doar oameni care 
au avut tăria să pună deasupra intereselor lor interesele generale ale oamenilor. Cred că şi 
acum, indiferent că suntem oameni politici sau nu,  nu trebuie să uităm că nu ne-am născut 
întâmplător în această ţară. Părintele Dumitru Stăniloaie spune că în faţa lui Dumneazeu 
suntem răspunzători nu numai de propria fiinţă ci şi de fiinţa neamului lăsată şi ea de la 
bunul Dumnezeu. Cred că pentru a putea să ne uităm în ochii copiilor noştri şi nepoţilor, dar 
şi în ochii altor oameni se cuvine să lăsăm sa crească în noi demnitate, normalitate, se 
clamează că ar fi nevoie să fim uniţi. E adevărat, acesta ar fi un lucru fericit dar ar trebuie 
să definim în ce să fim uniţi. Trebuie să stabilim nişte principii pentru că trebuie să fim uniţi 
în ceea ce a făcut acest  popor să dăinuiască.  

Am încercat să înţeleg care au fost cele mai importante puncte în scara de valori a 
acestui popor şi am constatat că au fost credinţa, limba poporului, respectul faţă de lupta şi 
jertfa înaintaşilor. Toate aceste lucruri, valorile spirituale ale acestui popor sunt permanent 
aruncate în derizoriu. Mă gândesc că fiecare dintre noi indiferent de poziţia sa oficială sau 
neoficială, în viaţa de zi cu zi se cuvine să nu uităm acest lucru pentru că oricum vom da 
socoteală pentru ele .  Eu mă simt un om binecuvântat. Sunt un bănăţean cu trei copii şi din 
toată fiinţa mea vă doresc să vă împliniţi ceea ce oamenii v-au desemnat să fiţi. Vă doresc 
să înţelegeţi ce aşteptări au oamenii de la dumneavoastră. Uneori nici pentru ei nu e clar. 
Vă doresc ca pentru dumneavoastră să fie clar ce e bine pentru oameni. Bunul Dumnezeu 
să ne lumineze pe toţi şi vă doresc sărbători binecuvântate.  
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Domnul Virgil Hosu 
Bună ziua domnule Preşedinte al Consiliului Judeţean, stimaţi consilieri judeţeni, 

dragi colegi, 
An de an toţi românii şi noi timişorenii ne pregătim să întâmpinăm sărbătoarea 

naşterii domnului Hristos îmbrăcând atât haine de sărbătoare dar şi de doliu marcând astfel 
perioada 16-22 decembrie victoria Revoluţiei Române, eveniment de cotitură în istoria ţării 
noastre, fără de care nu se puteau concepe o festivitate de genul celei la care suntem cu 
toţi părtaşi.  

Aniversăm 27 de ani de la începutul Revoluţiei din Timişoara şi ca în fiecare an ne 
întâlnim pentru a aduce un omagiu celor care atunci au avut tăria să înfrunte cu toate 
riscurile pentru a se opune sistem social nedrept şi fără Dumnezeu, sistemul comunist.  

Au trecut 27 de ani de la Revoluţia din Decembrie 1989. Pentru foarte mulţi români 
amintirea lor e vie şi după ani de restricţii şi constrângeri, conştiinţa publică descătuşată în 
decembrie 1989, dar apăsată de nevoile cotidiene păstrează tot mai selectiv imaginea 
evenimentelor care au schimbat radical destinul României. Este desuet să vorbeşti în 2016 
despre libertate când fiecare cetăţean poate să face ce doreşte, dar ar fi bine să nu uităm 
că libertatea e singura marfă din lume care nu se cumpără cu bani ci doar cu sângele celor 
care au avut curajul să se împotrivească unui sistem diabolic care ne-a umilit de 50 de ani.  

Este datoria noastră a tuturor românilor care beneficiem de pe urma jertfei celor care 
au luptat pentru libertate şi nu mai sunt printre noi să marcăm într-un mod demn momentul 
în care ni s-a schimbat viaţa. Nu trebuie să uităm faptul că ceea ce astăzi suntem obişnuiţi 
să considerăm sfârşitul comunismului era o vagă posibilitate la începutului lui 1989. Natura 
Revoluţiei Române, inclusiv recurgerea la violenţă şi masacru se explică prin caracterul 
stalinist al dictaturii comuniste. Revoluţia Română a fost un fenomen social total. E o 
explozie de spontaneitate democratică, o afirmare a libertăţii în lupta cu un sistem totalitar.  

Căderea dictaturii a fost pentru majoritatea românilor momentul unor mari speranţe. 
Timp de 6 zile timişoreni au luptat singuri împotriva aparatului de represiune comunist 
neîncetând să spere şi învingand teama au crezut în libertate, demnitate, crez pentru care 
mulţi au plătit cu viaţa. E datoria noastră a tuturor să prezentăm generaţiilor care vin, 
tinerilor grotescu situaţiei existente în România înainte de revoluţie pentru a înţelege mai 
bine grozăvia trăită de timişoreni în acele zile de decembrie. Victoria revoluţiei a fost 
obţinută cu multe sacrificii umane, nu în subteranele unor comploturi sau lovituri de stat ci 
în stradă de timişoreni, de tinerii români care nu au mai suportat tirania si umilinţa unui 
regim totalitar. Timişoara a oferit României cel mai înalt exemplu de solidaritate şi eroism. 
Oameni adevăraţi din Timişoara prin curajul şi jertfa lor au urnit din loc istoria României. 
Decembrie 1989 a fost momentul în care poporul român şi –a  recăpătat demnitatea, a 
arătat lumii că nu este un popor vegetal. A fost momentul în care pentru câteva zile întreg 
mapamondul vorbea cu admiraţie despre România. A urmat, din păcate, destule 
dezamăgiri în anii care au trecut. Nu asta speram că va deveni România după înlăturarea 
regimului comunism ci doream să avem o Românie liberă şi puternică. Visam la un trai mai 
decent. Speram ca cei care vor fi în fruntea ţării să demonstreze că merită să fie acolo 
unde i-am ales noi şi să facă tot ce le stă în putinţă ca acest popor să fie mândru. Chiar 
dacă rezultatul final al democratizării la 27 de ani de la revoluţie nu e limpede, revoluţia 
română şi-a creat cea mai importantă misiune. A creat premizele pentru o Românie liberă şi 
democratică. De aceea suntem obligaţi să păstrăm veşnic vie amintirea celor care au plătit 
cu viaţa libertatea noastră. Sunt prietenii, copii, fraţii sau părinţii noştri. Fii ai Timişoarei care 
azi e liberă. De noi depinde să realizăm tot ce am visat în decembrie 1989. Avem libertate 
şi trebuie să învăţăm să o apărăm şi să o folosim. Aşa să ne ajute Dumnezeu! 
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Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Am convenit cu reprezentanţii asociaţiilor de revoluţionari ca preşedinţii acestor 

asociaţii sau un reprezentant al acestora să ia astăzi cuvântul în plen. Din acest motiv am 
această listă pe care asociaţiile de revoluţionari mi-au dat-o înainte de plen. Prin urmare,  
voi da cuvântul următorului înscris pe această listă.  

 
Domnul Tudorin Burlacu 
Vă mulţumesc pentru invitaţie şi aprecierile pe care le faceţi an de an la adresa 

asociaţiilor de revoluţionari. Vă spun că aţi procedat foarte corect dând posibilitatea să ia 
cuvântul câte un reprezentant al fiecărei asociaţii. Îmi pare rău că nu aţi nominalizat şi 
asociaţiile al căror reprezentanţi au luat cuvântul până acum.  

Au vorbit domnul Sipeţean – prim-vicepreşedinte trimis în locul domnului Barna Ionel 
Asociaţia Victoria – fosta asociaţie a domnului Lorin Fortuna. A vorbit domnul Ambru – 
Asociaţia Forumul Revoluţiei, preşedintele Fundaţiei Naţionale – domnul inginer Valer 
Bercea, preşedintele Asociaţiei 16 Decembrie – domnul Liviu Băcană,  domnul Savu din 
partea Asociaţiei Altar – căruia îi mulţumesc pentru cuvintele frumoase adresate şi speram 
să vorbească doar domnul Savu şi să ne scutească domnul Hosu de plenara de partid – 
cititul de pe hârtie pentru că domnul Savu a vorbit din inimă, iar din partea asociaţiei mele 
voi vorbi eu deşi îmi pare foarte rău că vorbesc înaintea domnului vicepreşedinte Marcu Ion 
care a fost singurul timişorean care a vorbit în această clădire cu Dăscălescu, singurul care 
a intrat în biroul domnului Bălan şi au discut între patru ochi.  

Îmi pare rău că ar fi putut vorbit la fel de bine şi frumos şi domnul vicepreşedinte 
Petre Boroşoiu care nu a putut să ajungă anul acesta pentru că şi-a permis să-şi ia puţin 
liber să-şi taie porcul. Alţii şi-au tăiat porcul în decembrie 1989 el fiind pe baricade nu a 
putut.  

Eu vă adresez nişte cuvinte din inimă şi la rugăminţile făcute de colegii noştri de a ne 
sprijini în sensul că nu mai avem răbdare să mai aşteptăm 50 de ani să se desecretizeze 
documentele să se vadă clar ce am făcut noi. De aceea sunt aruncaţi între noi tot felul de 
mere putrede care vor să ne umilească şi să ne denigreze. O să mai înghiţim pentru că 
suntem cu sufletul împăcat că după 50 de ani copii vor fi mândri de ce am făcut noi. Din 
acest motiv nu dăm socoteală decât organelor statului cărora le cerem să îşi facă datoria 
pentru dosarul revoluţiei cât şi pentru cei de la presă care ne denigrează în sensul să 
primim dreptul la replică de fiecare dată când se vorbeşte negativ despre revoluţie. Ştim să 
ne apărăm singuri dar ni se taie dreptul la cuvântul pentru care am luptat în 1989, dreptul la 
cuvântul dat lor.  Când eram Vicepreşedintele Consiliului Judeţean am luat cota de hârtie şi 
am împărţit-o tuturor ziarelor. Ei au uitat că libertatea presei ni se datorează şi nouă şi nu 
fac atâta rău presei din Timişoara pe care o salut pentru că este mai decentă şi nu este 
chiar trasă cu cheiţa dar presa din Bucureşti este jalnică. Să nu uităm că vrând să facă un 
deserviciu au făcut cel mai mare serviciu, inclusiv postul Realitatea şi vă readuc aminte 
lovind în noi, spunând în mod repetat lovitură de stat au reuşit să ne unească, iar 
capacitatea noastră de a ne uni e foarte mare în situaţii de criză. Ne-am unit pe plan local 
dar mai ales pe plan naţional. Oameni care votau cu PNL constant sau cu alte partide acum 
au votat PSD pentru a fost singurul partid care au crezut că ne ia apărarea. Aşa se explică 
scorul de la vot. Capacitatea membrilor noştri de mobilizare este de 100 de ori mai mare 
decât cei care vor să scoată oamenii la vot de la alte partide. Asta e capacitatea noastră şi 
Bechir a reuşit să ne redicţioneze. Exact ca în 2000 dacă vă amintiţi când Vadim Tudor, om 
politic a ştiut să ciugulească nişte lideri de-ai noştri, să-i pună pe listele de deputaţi şi 
parlamentari şi am colorat harta României în culorile lui Vadim Tudor care astfel a ajuns în 
finală care, bineînţeles că nu a câştigat-o pentru că era domnul Iliescu.  
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Asta e realitatea pe care o vedem noi şi îmi pare rău că am retrăit şocul pe care 
ungurii în 2000 au votat cu PRM şi acum oameni stabili, liberali, cu credinţă liberală au 
votat cu PSD.  Sper ca PNL să se refacă în viitor şi cu un nou suflet să-şi câştige credinţa.  

Cu aceste ultime cuvinte vă spun şi reamintesc că cu cât se loveşte în noi cu atât 
mai mult ne întărim. Vom fi mai tari şi sper să se întâmple ceea ce doresc colegii mei, adică 
unitate ca să avem şi noi un reprezentant. Vă doresc tuturor din partea mea şi a colegilor 
sărbători fericite şi vă mulţumim pentru invitaţia adresată. Consilierilor judeţeni, indiferent 
de culoarea politică, le doresc ce îmi doresc şi mie. Vă mulţumesc! 

 
Dl preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
În încheierea acestui moment că astăzi 20 decembrie este ziua Lugojului şi există o 

lege prin care Lugojul a fost declarat oraş martir. De asemenea, în Lugoj au fost 3 victime, 
3 eroi martiri. Cred că este de datoria noastră, ca şi în Consiliul Judeţean Timiş să vorbim şi 
de Lugoj în ceea ce înseamnă Revoluţia din 1989.  

Vă asigur, în ceea ce mă priveşte, dar sunt convins că acest lucru e valabil pentru 
toţi consilierii judeţeni şi nu numai,  de recunoştinţa noastră. Domnul Liviu Băcana spune că 
fiecare consilier local de la ultima comună până la factorii de decizie de la Bucureşti nu 
trebuie să fie doar recunoscători ci şi responsabili faţă de funcţiile pe care le ocupă pentru 
că se datorează revoluţiei din 1989.  Sunt de acord domnule Savu şi aş vrea să ştiţi că eu 
chiar cred că noi am rezistat ca şi naţiune datorită religiei, limbii şi modului în care am ştiut 
să ne cinstim eroii. Sunt de acord cu dumneavoastră.  

Prin urmare, vă mulţumesc din nou, vă asigur de responsabilitatea pe care o avem 
cu toţii şi nu sunt vorbe în vânt, vă mulţumim şi vă dorim sărbători fericite în numele meu şi 
al colegilor mei. Crăciun Fericit şi Un an nou fericit! 

 
În continuare, declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă 

anunţ că sunt prezenţi un număr de 31 consilieri judeţeni din totalul de 37 consilieri judeţeni 
în funcţie.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 538/13.12.2016 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

 
Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei. 

1. Proiect de hotărâre privind propunerea de declarare a utilităţii publice cu  privire la 
imobilul  situat în Timişoara, înscris în CF nr.72713, nr. top 14814/2/1/2. 

2. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii speciale în vederea analizării 
documentaţiei ce stă la baza exercitării/ neexercitării dreptului de preempţiune a Judeţului 
Timiş referitoare la intenţiile de înstrăinare a unor imobile monumente istorice cu altă 
destinaţie decât cea de locuinţe. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Utilizare şi Funcţionare precum 
şi a Contractului cadru de închiriere ocazională a Sălii Multifuncţionale şi a Sălii de Consiliu 
din Palatul Administrativ. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie publică, a spaţiilor 
disponibile, din cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă ”Pius Brînzeu” Timişoara, 
precum şi aprobarea Contractului cadru de închiriere.  
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 4 la Hotărârea Consiliului 
Judeţean Timiş nr.206/2016 privind aprobarea dării în administrare a unor bunuri imobile 
aflate in domeniul public al Judeţului Timiş către unele instituţii publice de interes judeţean 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de folosinţă gratuită a unor spaţii din 
Palatul Administrativ din Timişoara, către unele instituţii publice.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită a unor bunuri imobile din 
proprietatea publică a judeţului Timiş, către unele instituţii publice  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaţii din unele imobile aparţinând 
domeniului public al judeţului Timiş. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea diminuării unei suprafeţe de teren din Timişoara, 
Str. Torontalului km.3, identificată prin C.F. nr.411557, nr.top. 25066/1-7/1/1/a, aflată în 
domeniul public al judeţului Timiş şi exprimarea acordului de înscriere a noi suprafeţe 
măsurate în Cartea Funciară Timişoara. 

10. Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de folosinţă gratuită a unor spaţii din 
Bastionul “Theresia” din Timişoara destinate unor instituţii publice subordonate Consiliului 
Judeţean Timiş. 

11. Proiect de hotărâre privind propunerea de avizare a traseului „Timişoara - Moşniţa 
Nouă - Moşniţa Veche-Urseni - Albina” din cadrul Asociaţiei „Societatea Metropolitană de 
Transport Timişoara”. 

12. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor operatori  de 
transport rutier. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 
191/2016 privind aprobarea structurii organizatorice a aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Timiş ca urmare a reorganizării prin preluarea Direcţiei pentru 
Administrarea Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş şi a Agenţiei de Dezvoltare 
Economico Socială Timiş, care se desfiinţează. 

14. Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr.112/2015 
privind aprobarea structurii organizatorice a Direcţiei de Prestări Servicii Timiş. 

15. Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr.39/2016 
privind aprobarea structurii organizatorice a Muzeului Banatului Timişoara. 

16. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 2 alin. 5 din Anexa nr. 1e la Anexa nr. 1 a 
Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 140/31.08.2015 privind aprobarea Ghidului de 
eligibilitate pentru finanţarea Programului acţiunilor din domeniul culturii în Judeţul Timiş pe 
anul 2016. 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor medii ale unor produse agricole pentru 
anul fiscal 2017. 
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18. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru unele servicii de interes judeţean 
în anul fiscal 2017. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea  taxelor judeţene pentru anul fiscal 2017. 

20. Proiect de hotărâre  privind  avizarea  normelor de venit pentru contribuabilii care 
realizează venituri comerciale  pentru anul fiscal 2017. 

21. Proiect de hotărâre  privind  arondarea comunei Dumbravita la Serviciul Public Local de 
Evidenta a Persoanelor Dumbravita.  

22. Proiect de hotărâre  privind  desemnarea reprezentantului Judetului Timis in Consiliul 
Director al “Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Vest pentru Managementul Situatiilor 
de Urgenta – ADIVEST”. 

23. Intrebări,  Interpelări. 

De asemenea, va solicit sa fiti de acord cu introducerea pe ordinea de zi a sedintei a 
proiectului discutat in comisiile reunite, respectiv: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificarii Bugetului de Venituri şi Cheltuieli 
pentru anul 2016 al Societatii Security Cons PrestS.R.L. 
Menţionez că proiectul a fost avizat favorabil în şedinţa comună a comisiilor de 

specialitate.  
         Totodata, va solicit sa fiti de acord cu scoaterea de pe ordinea de zi a sedinţei a 
proiectului care a fost discutat si aprobat in sedinta extraordinara, respectiv: 

Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 2 alin. 5 din Anexa nr. 1e la Anexa nr. 1 a 
Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 140/31.08.2015 privind aprobarea Ghidului de 
eligibilitate pentru finanţarea Programului acţiunilor din domeniul culturii în Judeţul Timiş pe 
anul 2016. 
       Dacă sunt discuţii sau alte propuneri. 
 
 Domnul consilier judeţean Ritivoiu Mihai  
 Propun scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului înscris la punctul 22 - privind  
desemnarea reprezentantului Judetului Timis in Consiliul Director al “Asociatiei de 
Dezvoltare Intercomunitara Vest pentru Managementul Situatiilor de Urgenta – ADIVEST” 
pentru consultări suplimentare şi o abordare ulterioară.  
 
 Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
          Domnule preşedinte în ideea gestionării favorabile a unei situaţii atât în plenul 
extraordinar trecut cât şi în şedinţa ordinară din luna noiembrie  propun introducerea, pe 
ordinea de zi, a proiectului de hotărâre privind neerxeritarea dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş a unor spaţii decât cea cu destinaţie de locuinţe. Ştiţi foarte bine la 
ce mă refer şi în acest sens colegul meu Liviu Cocean s-a deplasat împreună cu domnul 
director Radu Şerban şi cu permisiunea dumneavoastră şi a consilierilor judeţeni, la 
momentul oportun domnul Cocean o să aducă la cunoştinţa noastră situaţia de fapt de la 
locul respectiv după care putem să luăm o decizie.  
 
 Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
 Aş vrea să vă spun că iniţial era trecută această chestiune pe ordinea de zi. Auzind 
ce s-a întâmplat în urmă cu câteva zile în plenul extraordinar, am considerat că e un punct 
de vedere dat de către consiliul judeţean şi nu mai are sens să-l rediscutăm astăzi. Vă spun 
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sincer pentru că am înţeles că s-a discutat cam o oră şi ceva săptămâna trecută despre 
dreptul de preemţiune, exercitare sau nu. Dacă grupul PNL prin dumneavoastră ca lider de 
grup solicită acest lucru, având în vedere ce s-a întâmplat în urmă cu o săptămână, eu cred 
că putem debloca această situaţie.  
 
 Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
 Aşa cum am spus şi la începutul alocuţiunii mele am propus introducerea proiectului 
pe ordinea de zi pentru a soluţiona în mod favorabil.  
 
 Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
 Prin urmare, avem următoarele propuneri pentru completarea şi modificarea ordinii 
de zi. În primul rând, introducerea  pe ordinea de zi a proiectului discutat şi avizat favorabil  
în şedinţa reunită a comisiilor de specialitate, introducerea pe ordinea de zi a proiectului 
privind dreptul de preemţiune şi scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului înscris pe 
ordinea de zi la punctul 16 care s-a discutat în urmă cu o săptămână şi punctul 22 ca 
urmare a propunerii domnului Mihai Ritivoiu cu privire la ADIVEST. 
 
 Supun la vot ordinea de zi a şedintei cu completările şi  modificările menţionate mai 
sus. 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu modificările şi completările 
menţionate mai sus cu 30 de voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea 
Sorina, Cocean Liviu - Marius, Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu 
Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, 
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Negoiţă 
Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, 
Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, Vasile Marian Constantin.  
 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul - verbal al şedinţei extraordinare din data de 14 decembrie 2016. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 

de 14 decembrie cu 31 de voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea 
Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea 
Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu 
Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, 
Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin.  
 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind propunerea de declarare a utilităţii 
publice cu  privire la imobilul  situat în Timişoara, înscris în CF nr.72713, nr. top 
14814/2/1/2. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 



  10

Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, 
Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef 
Adrian, Vasile Marian Constantin.  
   

Punctul nr. 2 – Proiect de hotărare privind constituirea unei comisii speciale în 
vederea analizării documentaţiei ce stă la baza exercitării/ neexercitării dreptului de 
preempţiune a Judeţului Timiş referitoare la intenţiile de înstrăinare a unor imobile 
monumente istorice cu altă destinaţie decât cea de locuinţe. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, aştept propuneri din partea grupurilor.  
 
Domnul consilier judeţean Ritivoiu Mihai 
Din partea grupului PSD propunem pe domnul Alexandru Iovescu 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Din partea grupului PNL propunem pe domnul Liviu Cocean  
 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel  
Propunem pe domnul Nicolae Oprea  
 
Domnul vicepreşedinte Stancu Traian 
Propun pe domnul Geană Nistor 
 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Dacă mai sunt propuneri dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre cu această 

componenţă.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre şi componenţa comisiei cu 

29 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, 
Cocean Liviu - Marius, Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, 
Gavrilaş Marius – Dan, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, 
Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu 
Traian, Ştef Adrian, Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
Utilizare şi Funcţionare precum şi a Contractului cadru de închiriere ocazională a 
Sălii Multifuncţionale şi a Sălii de Consiliu din Palatul Administrativ. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
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Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, 
Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, 
Stancu Traian, Ştef Adrian, Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitaţie 
publică, a spaţiilor disponibile, din cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
”Pius Brînzeu” Timişoara, precum şi aprobarea Contractului cadru de închiriere.  

Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Poenaru Dan 
La acest proiect doresc să se consemneze că mă abţin la vot.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, 
Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef 
Adrian, Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 4 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş nr.206/2016 privind aprobarea dării în 
administrare a unor bunuri imobile aflate in domeniul public al Judeţului Timiş către 
unele instituţii publice de interes judeţean 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, 
Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef 
Adrian, Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de folosinţă 
gratuită a unor spaţii din Palatul Administrativ din Timişoara, către unele instituţii 
publice.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
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Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, 
Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef 
Adrian, Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită 
a unor bunuri imobile din proprietatea publică a judeţului Timiş, către unele instituţii 
publice  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, 
Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, 
Stancu Traian, Ştef Adrian, Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaţii din 
unele imobile aparţinând domeniului public al judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, 
Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, 
Stancu Traian, Ştef Adrian, Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea diminuării unei suprafeţe 
de teren din Timişoara, Str. Torontalului km.3, identificată prin C.F. nr.411557, nr.top. 
25066/1-7/1/1/a, aflată în domeniul public al judeţului Timiş şi exprimarea acordului 
de înscriere a noi suprafeţe măsurate în Cartea Funciară Timişoara.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de 4 comisii. Comisia Economică şi Comisia pentru 

Agricultură şi Dezvoltare Rurală au dat aviz nefavorabil proiectului de hotărâre. Comisia 
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pentru Cultură, Învăţământ, Tineret şi Sport a dat aviz favorabil în condiţiile în care şi 
Comisia de urbanism dă aviz favorabil.      

Rog ca reprezentanţii Direcţiei de Patrimoniu să ne explice acest proces mai bine. 
Înţeleg că este a treia expertiză pe care noi o facem pe acest teren. Prima expertiză a dat 
un rezultat, a doua expertiză a dat alt rezultat, iar a treia expertiză de care am vorbit prin 
septembrie, a dat acelaşi rezultat ca a doua expertiză. Vă spun sincer că, în ceea ce mă 
priveşte, şi probabil că mulţi dintre colegii mei din consiliul judeţean, avem anumite 
nelămuriri legate de tot acest proces şi de ceea ce înseamnă diminuare. Dacă iniţial a fost 
o anumită suprafaţă acum e vorba de altceva.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Vă mulţumesc domnule preşedinte că aţi anticipat întrebările pe care doream să le 

punem domnului director executiv Radu Şerban, şi anume, pe noi ne interesează 
următoarele puncte:  

1. de la intabularea terenului, înainte de al doilea război mondial, când s-a făcut 
Aeroportul Cioca şi până acum, câte intabulări au fost? Vrem să vedem evoluţia sau 
involuţia suprafeţei atribuită iniţial Aeroportului Cioca.  

2. vrem să ştim de ce există diferenţe între a doua expertiză şi a treia expertiză? 
Cine a făcut cele două expertize pentru că cineva va trebui să răspundă pentru aceste 
măsurători.  

3. în funcţie de răspunsurile primite vom formula o propunere pentru a da un cadru 
mult mai coerent şi consistent acestui punct.  
 Deci, aştept răspunsurile de la domnul Radu Şerban 
 
 Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 
Patrimoniului 
 Cu privire la prima întrebare pusă de domnul Coifan în legătură cu câte operaţiuni au 
fost făcute în cartea funciară pentru terenul de la Cioca nu vă pot spune acum exect 
numărul de operaţiuni. Pentru acest lucru trebuie să scoatem un CF în extenso, ceea ce nu 
cred că este relevant. Problema care se pune acum este să reglementăm situaţia legată de 
topul la care facem referire. Apoi urmează să venim cu un proiect de hotărâre prin care să 
reglementăm situaţia juridică cu privire la toate topurile şi toată suprafaţa legată de Aviaţia 
Utilitară. Dar ca să putem face acest lucru trebuie să reglementăm situaţia cu privire la 
acest Top.  
 Domnul vicepreşedinte Stancu Traian ştie, împreună am fost la oficiul de cadastru, 
am discutat cu conducerea acestui oficiu, cu serviciul juridic, cu firma care a făcut ridicarea 
Topo,  şi de acolo reiese foarte clar, aşa cum a ieşit din prima şi a doua expertiză, că 
suprafaţa reală măsurătă după sistemul actual de măsurare este 310.458 m.p. Eroarea a 
fost una de măsurare la vremea respectivă când măsurarea se făcea cu ruleta. 
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
 Măsurarea se făcea cu teodolitul şi funcţiona sistemul de măsurare era foarte bine.   
Vă adresez o întrebare tehnică.. aţi calculat cât este eroarea? Pentru că 2 ha. Faţă de cât 
avea nr. Topo este o eroare destul de mare şi de ce tocmai acest topo. Eu aşteptam să 
existe o anexă în care să ni se arata întreaga suprafaţă a terenului de la Cioca, împărţită pe 
numere topo şi haşurată suprafaţa despre care vorbim. Există suspiciuni că după 90 până 
acum s-au întâmplat acolo nişte operaţiuni şi vrem să vedem exact despre ce este vorba. 
Deci, de ce tocmai acest topo a fost identificat ca fiind măsurat. 
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Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 
Patrimoniului 

Noi v-am prezentat în plenul din decembrie 2015 situaţia tuturor topu-rilor care sunt 
acolo şi ca să putem ajunge din nou la punctul respectiv avem nevoie să reglementăm 
situaţia cu privire la acest topo pentru a putea face o prezentare generală a situaţiei tuturor 
top-urilor care sunt acolo.  
 

Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule director Radu Şerban, vă întreb din nou pentru că poate nu-mi 

funcţionează mie cum trebuie capacitatea de înţelegere 
În primul rând eu nu am fost în plenul consiliului judeţean în decembrie 2015 şi de ce 

acest top este pivotul în jurul căruia se înscrie măsurarea întregului teren. . Ce anume are 
acest top de a fost selecţionat pentru a se face măsurătorile de către Black Line.  

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Patrimoniului 
Pentru că anul trecut când am venit cu proiectul de însuşire la domeniul public a 

tuturor suprafeţelor de teren inclusiv cu acest top, acesta din urmă  apărea diminuat de la 
336.000 la 310 mii şi atunci s-a făcut amendament să se mai facă o ridicare topo strict 
pentru topul respectiv urmând  ca după aceea să venim cu însuşirea la domeniul public 
pentru toată suprafaţa de teren care este acolo. Din acest motiv venim puctual cu acest top 
şi de aceea am comandat strict o ridicare topo cadastrală pentru topul respectiv ca să 
reglementăm situaţia şi să vedem dacă sunt 336 mii sau 310 mii m.p. 

Ca să putem să venim trebuie să venim cu acest top înscris într-o carte funciară. Ca 
să putem face operaţiunea de înscriere în cartea funciară a acestui top avem nevoie de 
acest acord ca să ni-l însuşim că aceasta este suprafaţa reală măsurată pe care firma 
respectivă şi-o însuşeşte pentru că e de specialitate.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Întrebarea mea este ... dacă constatăm, măsurând întreaga suprafaţă că există 

topuri cu plus decât ceea ce este şi poate se compensează. Eu sunt un umil doctor inginer 
şi înţeleg mecanismul şi din acest motiv am vrut să-l înţeleg. Nu l-am înţeles, însă am 
înţeles că această firmă a făcut o măsurătoare pe un top, a găsit o eroare, după părerea 
mea semnificativă.  

Repet, de la Mercator încoace s-a măsurat şi suprafaţa Pământului şi nu au fost 
erori. Dar, mă rog, admitem că cei care au făcut prima dată ridicarea nu au ştiut să 
măsoare decât cu ruleta, teodolitul şi alte instrumente care de altfel sunt exacte.  

Aş vrea să primesc o lămurire altă dată, după care doresc să propun să se verifice 
de către o comisie, de corpul de control al domnului preşedinte ce s-a întâmplat din anul 
1990 până acum cu dreptul de proprietate şi de posesiune acolo. Există informaţii că s-au 
construit două – trei căsuţe şi pe noi ne interesează câte a afectat pista. Pista cândva avea 
750 m lungime şi 30 lăţime şi s-ar putea să constatăm cu uimire că nu mai este pista pe 
care noi o consideram ca fiind un atuu în proiectul pe care vrem să-l demarăm cu privire la 
revigorarea Aeroportului Cioca. Acesta este sensul întrebărilor şi propunerilor făcute.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Cu privire la acest aeroport 15 preşedinţi de la revoluţie în coace nu au reuşit să 

clarifice situaţia dreptului de proprietate şi de posesiune. Cred că este cazul să clarificăm 
această situaţie pentru că v-a pluti în viitor asupra actualului consiliului şi a dumneavoastră 
domnule preşedinte că acolo s-au întâmplat fel de fel de mârşăvii. 2,5 ha care sunt acum în 
discuţie sunt nimic faţă de suspiciunile de zeci de hectare care au fost rupte din corpul 



  15

terenului consiliului judeţean începând de la revoluţie când s-a preluat la consiliul judeţean 
acest teren.  

De aceea propun să verificaţi cu corpul de control al consiliului judeţean să vedeţi 
cum s-a gestionat dreptul de proprietate începând din anul 1990 şi să avem hărţile pe masă 
cu diferenţele, să vedem cum a evoluat acest drept de proprietate şi de posesiune din 4 în 
4 ani pentru că altfel vom rămâne cu suspiciunea că cineva care a avut interese foarte mari 
în această zonă a reuşit să arunce praf în ochi şi acum noi legalizăm ceea ce s-a făcut în 
mod mârşav de 26 ani încoace.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Să ştiţi că este lucru pe care aş vrea să-l evităm cu toţii. Este o treabă pe care nu 

avem de ce să ne-o asumăm vis- a – vis de tot ce înseamnă istorie. Teama este legată de 
o diminuare de la an la an a acestei suprafeţe pentru că s-ar putea să se întâmple, atâta 
timp cât nu stabilim lucruri clare, acest proces.  

Sincer vă spun că nici eu nu sunt specialist în ceea ce înseamnă CF-uri, Topo-uri 
etc. Îmi sună ciudat toate acestea deşi am avut multe discuţii cu colegii mei de la direcţia 
patrimoniu cu privire la ce înseamnă acest proces. Eu cred că toţi ar trebui să luăm o 
decizie în cunoştinţă de cauză. Propunerea pe care aţi făcut-o, în legătură cu corpul de 
control, deşi a avut o acţiune la aeroport în urmă cu 3 luni, cred că tematica legată de anii 
1990 aşa cum aţi spus, şi până în prezent, şi tot ce s-a întâmplat în timp, împreună cu cele 
3 expertize, pentru că ultimele două au dat acelaşi rezultat şi problema este la prima 
expertiză. Vreau ca toţi să luăm o decizie în cunoştinţă de cauză şi să clarificăm astfel încât 
să nu existe dubii şi semne de întrebare pe acest subiect. Acest lucru trebuie să se 
întâmple repede. Aşa ca, cel târziu la următorul plen, chiar dacă sunt discuţii, poate şi 
informale până atunci cu reprezentanţii şi consilierii locali cu cei care merg în control, cu 
corpul de control al preşedintelui consiliului judeţean, astfel încât să se ştie despre  ce este 
vorba. Eu sunt perfect de acord. Am văzut şi am fost în aceste întrebat de consilierii 
judeţeni din toate grupurile politice fiind că e o problemă pe care toată lumea vrea să o 
rezolve fără semne de întrebare.  

 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel 
Domnule preşedinte, la comisia economică, pentru a clarifica această problemă am 

cerut un CF în extenso. Acest CF ne poate da toate datele să putem ştii tot ce s-a întâmplat 
chiar şi în urmă cu 100 de ani. Astfel vor dispărea toate dubiile ce s-a întâmplat după anii 
1990, 1992. În urmă cu câţiva ani am mai făcut parte din consiliul judeţean şi ştiu că se 
discuta de 38,9 ha. Acum se discută de 31 ha. Multe poveşti şi multe se discută depre 
acest teren dar un CF în extenso, care se poate scoate în câteva zile, ne poate clarifica 
toate problemele.  

Pe de altă parte, nu cred că noi consilierii judeţeni avem dreptul de a vota 
diminuarea unui patrimoniu. Noi putem vota să mergem să facem măsurătorilor, putem 
accepta în urma studiului CF-ului să aprobăm suprafaţa existentă, dar nu să aprobăm 
diminuarea nu avem niciun drept pentru că e vorba de patrimoniu. Aceasta a fost părerea 
comisiei şi din acest motiv am cerut aceste date.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Observaţia dumneavoastră este corectă. Chiar şi titlul este nefericit.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Trebuie să ştiţi că de aceea a fost comandată expertiza în 2015, la propunerea 

colegilor din mandatul trecut, pentru că există o diferenţă semnificativă. Aici sunt două 
lucruri şi domnii Matei Viorel şi Liviu Borha au dreptate. Dar şi domnul Radu Şerban are 
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drpetate că trebuie să ne înscriem cu expertiza terenului ţinând cont de topul respectiv.  
Acolo sunt două discuţii, una pentru patrimoniul consiliului judeţean şi alta pentru 
patrimoniul consiliului local. De aceea vă rog să se analizeze acest lucru pentru diferenţele 
de teren. S-a plecat de la 80 ha, domnul Matei Viorel ştie şi s-a ajuns să avem nişte 
diferenţe pe care noi în acest moment, fără motivaţie, ne contrazicem cu Primăria 
Timişoara care vrea să rămână cu suprafaţă de teren pe care au avut-o dar comisia locală 
a Municiupiului Timişoara a diminuat-o prin acordarea de titluri de proprietate. Nu sunt în 
măsură să verific dacă titlurile de proprietate sunt legale sau nu pe parcursul a 20 de ani, 
dar  diminiuarea este de acolo şi de acolo a plecat şi revenirea noastră, deci de la expertiza 
2 la expertiza 3 e clar ca e o diferenţă indiferent cum şi cu ce s-a măsurat. În aceste condiţii 
se poate discuta de o diminuare şi din acest motiv sunt de acord cu toţi cei care au propus 
amânarea acestui proiect pentru următoarea şedinţă.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Au fost diverse  procese, inclusiv cu Primăria Municipiului Timişoara  prin care au 

câştigat o suprafaţă de teren prin şentinţă definitivă, dar eu cred că tot ce s-a discutat până 
acum este de fapt soluţia cu care este de acord toată lumea, respectiv amânarea 
proiectului pentru o lună. În acest timp, Corpul de control împreună cu  Direcţia 
Administrarea Patrimoniului să obţină un CF în extenso. După părerea mea lucrurile se văd 
mult mai bine grafic pentru că după ce citeşti nişte numere nu îţi mai dai seama de nimic. 
Cred că o explicaţie pentru faptul că ne aflăm în această situaţie, respectiv două expertize 
care deşi spun acest lucru, înseamnă din punctul nostru de vedere o diminuare.  

Aceste lucruri ni le putem asuma că ele sunt starea de fapt a patrimoniului judeţului 
dar după ce primim o explicaţie concretă. 

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Patrimoniului 
Domnule preşedinte, în legătură cu acest top aş vrea să vă spun că iniţial acest top 

avea o suprafaţă de 306 000 m.p şi nu 336 000 m.p.  
 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Cred că toate aceste explicaţii trebuie să le daţi în comisia de specialitate cu CF în 

extenso şi toată lumea trebuie să se concentreze pe tot ce înseamnă aceste lucruri.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Aş vrea să vină fostul director Lup care ar putea veni cu toate hărţile din anul 1990 

pentru a putea să vă edificaţi înainte de analiza Corpului de Control. Domnul Lup vă poate 
explica tot ce s-a întâmplat acolo.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
In aceste condiţii, propun amânarea proiectului cu o lună. Am rugămintea ca în 

această lună, dincolo de ce s-a discutat până acum, Corpul de control, CF în extenso, 
reperezentanţii firmei care a făcut expertiza să fie prezenţi în comisii şi să explice 
consilierilor judeţeni cum s-a ajuns în această situaţie.  

Prin urmare, supun la vot amânarea cu o lună a acestui proiect de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amânarea proiectului cu 29 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu 
Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 



  17

Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin.  
 

Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de folosinţă 
gratuită a unor spaţii din Bastionul “Theresia” din Timişoara destinate unor instituţii 
publice subordonate Consiliului Judeţean Timiş. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu 
Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, 
Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind propunerea de avizare a traseului 
„Timişoara - Moşniţa Nouă - Moşniţa Veche-Urseni - Albina” din cadrul Asociaţiei 
„Societatea Metropolitană de Transport Timişoara”. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu 
Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, 
Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 
licenţelor de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse 
regulate speciale unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu 
Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
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Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, 
Vasile Marian Constantin.  

 
Punctul nr. 13 – Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii Hotărârii 

Consiliului Judeţean Timiş nr. 191/2016 privind aprobarea structurii organizatorice a 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Timiş ca urmare a reorganizării prin 
preluarea Direcţiei pentru Administrarea Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş şi a 
Agenţiei de Dezvoltare Economico Socială Timiş, care se desfiinţează. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu 
Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, 
Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr.112/2015 privind aprobarea structurii organizatorice a Direcţiei de 
Prestări Servicii Timiş. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 29 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu 
Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin.  
 

Punctul nr. 15 – Proiect de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr.39/2016 privind aprobarea structurii organizatorice a Muzeului 
Banatului Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu 
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Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Matei Viorel, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, 
Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 16 – Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor medii ale unor 
produse agricole pentru anul fiscal 2017. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Aceste preţuri medii sunt importante pentru stabilirea venitului net. În situţia în care 

arenda se exprimă în natură, iar preţul ierbii de pe pajişte va ţine cont la întocmirea 
contractelor de concesiune şi închirirere, mai ales că intrăm în perioada în care se stabilesc 
amenajamentele pastorale şi aceste lucruri sunt deosebit de importante ca şi punct de 
referinţă.  

Am dorit să iau cuvântul pentru că vreau să vă spun că aceste preţuri medii sunt la 
fel ca cele din 2015 şi cred că evoluţia preţurilor şi markentingului nu este chiar similara cu 
cea de acum un an de zile. Am impresia că cei care lucrează în domeniul respectiv, şi mă 
refer la cei care vin şi propun aceste preţuri, respectiv cei din Direcţia de Agricultură nu au 
specialişti în domeniu zootehniei şi de aceea sesizăm faptul că lipseşte partea care 
lucrează practic în domeniu, adică existenţa Camerei Agricole care au fost iniţiată, s-au 
creat structurile necesare pe raza judeţului Timiş şi toate aceste lucruri au dus la existenţa 
acestui plagiat pentru că copiază preţurile de acum un an de zile. 

Având în vedere importanţa preţurilor, eu consider că începând de anul viitor vreau 
să ma implic în mod deosebit în stabilirea acestei situaţii. Toţi trebuie să ne implicăm şi să 
vedem ce se întâmplă pentru că lucrurile depăşesc situţia şi trebuie luate nişte măsuri le 
nivel guvernamental ca aceste camere să devină funcţionale. 

Vreau să atenţionez pe cei care votează acum să aibă grijă să nu fie în conflict de 
interese, să nu fie aredatori, să nu aibă teren luat în concesiune etc.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Intervenţia dumneavoastră pe partea de final cu privire la conflictul de interese este 

foarte bună.  
Chiar şi mie mi s-a părut ciudat să văd că intră în comisii un asemenea proiect şi am 

înţeles că aceasta este practica, respectiv primim adresă din partea Camerei Agricole pe 
care noi doar o preluăm şi în urma hotărârii consiliului judeţean o trimitem la finanţe. 
Suntem de fapt doar intermediari. E nevoie de o reglementare prin consiliul judeţean pentru 
finanţele publice.  

Cu privire la faptul că sunt aceleaşi preţuri nu noi suntem în măsură să ne spunem 
cuvântul pentru că acest lucru îl fac cei de la Direcţia Agricolă care ne-au transmis aceste 
date.  

 
Domnul consilier judeţean Nicolae Oprea 
Aş vrea să-i spun prietenului şi colegului meu domnul Lelescu că preţurile nu sunt 

aceleaşi. Anul trecut au fost cu 5 bani mai mari. Începând cu anul 2014 la nivelul consiliului 
judeţean aceste preţuri au scăzut treptat astfel că astăzi am ajuns la grâu, porum la 0,40 
bani.  Prin această acţiune noi consiliul judeţean venim direct în sprijinul arendatatorilor şi 
nu în ultimul rând al arendaşilor pentru că am contribuit puţin la scăderea impozitului.  
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 Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 

Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Borha Liviu, 
Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Cocean Liviu - Marius, Coifan Viorel – Gheorghe, 
Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, 
Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Negoiţă 
Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, 
Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Ştef Adrian, Vasile Marian Constantin.  

 
Punctul nr. 17 – Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru unele 

servicii de interes judeţean în anul fiscal 2017. 
 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de 6 comisii. Comisia pentru Agricultură şi 

Dezvoltare Rurală a dat aviz favorabil proiectului de hotărâre cu următorul amendament: 
„să se elimine pct. 24 din anexa nr. 7 referitoare la serviciile prestate de Camera Agricolă a 
Judeţului Timiş” 

Rog preşedintele comisiei să-şi prezinte punctul de vedere. 
 
Domnul consilier judeţean Nicolae Oprea 
Domnule preşedinte, se ştie că odată cu apariţia noilor legislaţii Legea 157 şi HG 

160 din toamna acestui an Camerele Agricole au fost luate de sub autoritatea consiliului 
judeţean si au fost trecute la Direcţia Agricolă, iar potrivit acestor acte normative structura 
serviciilor şi taxele aplicate de Direcţia Agricolă şi Camera Agricolă se vor stabili prin ordinul 
ministrului şi din acest motiv am propus eliminarea pct. 24 din anexa nr. 7 referitoare la 
serviciile prestate de Camera Agricola a Judetului Timis 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
Supun  la vot amendamentul 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 31 de voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha 
Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, Coifan 
Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, 
Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu 
Tiberiu Procopie, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin. 

 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană 
Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Ştef Adrian, Vasile Marian Constantin. 
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Punctul nr. 18 – Proiect de hotărâre privind aprobarea  taxelor judeţene pentru 
anul fiscal 2017. 
 

Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu  
Proiectul a fost avizat favorabil de – 2 comisii. Comisia pentru Relatii si 

Cooperare Interna si Externa a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu urmatorul 
amendament: „pentru institutiile de arta si cultura din subordinea CJT taxele sa ramana la 
nivelul anului 2016”          

Comisia Economica a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu urmatorul 
amendament:„sa se mentina taxele la institutiile de cultura si arta al nivelul anului 2016” 

Comisia pentru Sanatate si Protectia Sociala, Comisia de Urbanism, Amenajarea 
Teritoriului, Lucrari Publice si Protectia Mediului a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu 
urmatorul amendament: 

„taxele sa ramana aceleasi ca in anul fiscal 2016 cu exceptia modificarilor impuse 
prin lege privind institutia arhitectului sef” 

Comisia pentru Agricultura si Dezvolare Rurala, Comisia pentru Administratie 
Publica Locala a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu urmatorul amendament: 

„la institutiile de cultura si arta din subordinea CJT taxele judetene pentru anul fiscal 
2017 vor ramane la nivelul taxelor judetene din anul fiscal 2016” 

Comisia pentru Cultura, Invatamant, Tineret si Sport a avizat favorabil proiectul de 
hotărâre cu urmatorul amendament: „taxele privind Teatrul Merlin Timisoara sa ramana la 
nivelul anului 2016”  

 
 După cum vedeţi, în esenţă cam toate amendamentele sunt aceleaşi şi cred că cel 

mai bine a formulat amendamentul Comisia economică prin care a propus să se menţină 
taxele la instituţiile de cultură şi artă la fel ca în anul 2016. 

 Personal sunt de acord cu acest amendament pe care îl supun la vot.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 31 de voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, Borha 
Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, Coifan 
Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, 
Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu 
Tiberiu Procopie, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin. 
 

Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană 
Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin. 
 

Punctul nr. 19 – Proiect de hotărâre  privind  avizarea  normelor de venit pentru 
contribuabilii care realizează venituri comerciale pentru anul fiscal 2017. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile  reunite 
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Dacă sunt alte discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană 
Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin. 
 

Punctul nr. 20 – Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Dumbrăviţa la 
Serviciul Public Local de Evidenţă a Persoanelor Dumbrăviţa.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Proiectul a fost avizat favorabil în comisiile  reunite. 
Dacă sunt alte discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană 
Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Stancu Traian, Ştef Adrian, 
Vasile Marian Constantin. 
 

Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea. 
Înainte de a trece la următorul punct înscris pe ordinea de zi, aş dori domnule 

preşedinte şi stimaţi colegi să venim în sprijinul domnului director Frăsia Ştefan, în ideea, 
dacă se poate ca până la plenul următor domnul director să ne comunicaţi în scris care 
sunt centrele de evidenţă a populaţiei existente şi cu numărul de locuitori arondaţi pentru a 
avea o situaţie  foarte clara a acestora. Vrem să venim în sprijinul dumneavoastra şi în 
acest mandat să putem echilibra în mod normal şi corect numărul locuitorilor judeţului Timiş 
în cât mai multe centre pentru a reduce deplasarea acestora pentru a-şi rezolva problemele 
cu privire la evidenţa populaţiei.  

Spre că sunteţi de acord stimaţi colegi şi începând cu noul an să găsim cele mai 
bune soluţii pentru cetăţenii judeţului nostru.  
 

Punctul nr. 21 – Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificarii Bugetului de 
Venituri şi Cheltuieli pentru anul 2016 al Societatii Security Cons Prest S.R.L. 

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile  reunite 
Dacă sunt alte discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  31 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană 
Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
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Lelescu Tiberiu Procopie, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin. 
 

Punctul nr. 22 – Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului 
de preemţiune din partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a imobile 
cu altă destinaţie decât  cea de locuinţe.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Proiectul a fost propus şi aprobat pentru introducerea pe ordinea de zi.  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 de voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Titu, 
Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu - Marius, 
Coifan Viorel – Gheorghe, Costa Cosmin, Cutu Dorin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană 
Nistor, Grindeanu Sorin Mihai, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, 
Lelescu Tiberiu Procopie, Negoiţă Adrian, Oprea Nicolae, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Sima Cătălin, Ştef Adrian, Vasile Marian 
Constantin. 
 

Doamna consilier judeaţean Ciurlea Sorina Alexandra 
Săptămâna trecută unul dintre colegii a propus să ni se spună ce necesar de voturi 

este pentru fiecare proiect.  
 
Domnul Ioan Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş 
Există pe tabletă un necesar de voturi. Dacă vă uitaţi veţi observa ce cvorum de 

voturi este necesar  pentru fiecare proiect de hotărâre în parte.  
 
 Punctul nr. 23 -  Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Va informez ca aveţi în format electronic pe tablete următoarele materiale: 
Informare privind acţiunile culturale ce vor fi desfăşurate la nivelul Consiliului 

Judeţean Timiş în luna decembrie 2016. 
Situaţia cooperării externe existente între Judeţul Timiş şi Regiunea Rhone – Alpes 

şi Landul Renania de Nord Westfalia. 
Dacă sunt alte discuţii sau înscrieri la cuvânt? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Stimaţi colegi, cu toţii am văzut că există probleme acute şi istorice în ceea ce 

priveşte patrimoniul Aeroportului Utilitar Cioca. Totodată am văzut în hârtiile care mi-au fost 
înmânate, în urma solicitării mele, că nu avem capacitatea să elaborăm un plan de afaceri 
prin forţe proprii şi de aceea va trebui să contractăm servicii în acest sens. Aş vrea să vă 
întreb când vom putea face acest lucru.  

De asemenea, este înfiinţată procedura înfiinţării unei comisii speciale pentru a trata 
toată problematica Aeroportului Cioca. Pe de o parte, cred că avem multe de discutat în 
acea comisie, iar pe de altă parte cred că putem valorifica foate bine acest spaţiu chiar şi 
corelat cu oportunităţile legate de obţinerea titlului de Capitală culturală europeană. 
Subliniez acest aspect pentru că sunt convins că aeroportul poate fi valorificat şi în acest 
sens, iar dacă vorbim de acest titlu mi s-a adus la cunoştinţă faptul că undeva, în cadrul 
aparatului executiv al consiliului judeţean s-a blocat documentul care priveşte plata 
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cotizaţiei pentru anul 2016 pentru Asociaţia Timişoara Capitală Culturală Europeană 2021. 
Acest lucru este un aspect nefericit pentru că sunt salarii neplătite, există diverse colaborări 
internaţionale ce trebuie susţinute şi vă rog, domnule preşedinte, plata cotizaţiei pentru că 
sunt multe lucruri de făcut.  Am convingerea că veţi susţine acest punct de vedere.  

 
Doamna Doina Tărîlă – director executiv Direcţia Administraţie Publică Locală 
Domnule preşedinte, astăzi am mai avut o discuţie în acest sens. O să aducă 

factura. Nu au emis factura cei de la asociaţie.  
 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Deci, lucrurile sunt puţin diferite.  
Aşa cum ştiţi, este meritul fostului Consiliu Judeţean Timiş, iar Consiliul Judeţean 

Timiş, ca şi instituţie a fost un actor important în momente destul de delicate pentru această 
asociaţie. Am fost cei care mereu le-am fost alături, dar rugămintea mea este să luaţi 
legătura, să se emită facturile şi să putem plăti conform legii.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile 
Cred că ar fi bine ca împreună cu ANAF să se clarifice ce acte trebuie depuse pentru 

a putea plăti această cotizaţie în mod legal.  
Din câte ştiu, după noua legislaţie este necesară o simplă notificare, nu factură şi 

ştiu acest lucru pentru că sunt în relaţie cu alte asociaţii. Aici vorbim nu de contribuţii sau 
parteneriate ci de o simplă cotizaţie pe care noi, prin statutul asociaţiei am fost de acord să 
o plătim atunci când am intrat în această asociaţie.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
De acord. Trebuie să plătim aceste lucruri conform legii şi să fim mereu într-un 

dialog constructiv cu cei de la asociaţie.  
Cu privire la Aeroportul Cioca stiţi răspunsul meu, din păcate  lucrurile sunt mult mai 

complicate decât ce spuneţi  dumneavoastră. Aşa cum v-am spus la ultima şedinţă ordinară 
a plenului consiliului judeţean că acolo există un management pe 109, pe criterii de 
performanţă care se analizează anual conform contractului şi în final se vor lua deciziile 
conform contractului de management. Deci, aici lucrurile sunt clare.  
 

Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Vreau să aduc în atenţia dumneavoastră o chestiune mai delicată. Am auzit pe surse 

că dumneavoastră sunteţi nominalizat pentru funcţia de premier. Este adevărat? 
 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Este cea mai tare interpelare pe care am primit-o în plen de când eram viceprimar. 

Haideţi să facem lucrurile aşa cum le-am făcut de la începutul mandatului meu. Pentru tot 
ce înseamnă chestiuni politice nu discutăm, aici discutăm despre administrarea judeţului 
Timiş şi acesta este răspunsul meu.  

 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Am înţeles răspunsul şi vă doresc succes.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Doresc, în completarea celor spuse de domnul Marian Vasile, să spun că eu am 

făcut un mic studiu în care am arătat care sunt aeroporturile şi aerodromurile din 
Euroregiune, ce caracteristici au şi ce am putea să facem noi să le aducem la acelaşi nivel. 
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Practic noi avem doi concurenţi, respectiv Aeroportul din Seget  şi Aeroportul din Noviţa, 
acesta din urmă are si vocaţia de aeroport militar cu academie de formare a piloţilor.  

Prin urmare, ţin foarte mult să existe, după o lună, după ce am făcut o evaluare 
corectă a patrimoniului cu privire la terenul pe care îl avem noi, să facem o întrunire cu 
primăria şi să punem lucrurile la punct. Aici nu mai e loc de orgolii personale. Consiliul 
judeţean este cel care coordonează sau consiliul local este cel care coordonează. Aici e 
vorba de o asociere şi insist foarte mult pentru că am auzit unele zvonuri care spun că în 
noul PUG există alte destinaţii. Cu alte cuvinte sacrificăm ce a fost foarte bun pentru ceva 
ce se încearcă. Aeroportul Cioca există, el poate fi îmbunătăţit prin investiţii. Dar ce va fi nu 
stim dacă va fi.  

 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Sunt de acord cu dumneavoastră. Să ştiţi că am avut o discuţie cu domnul primar 

Nicolae Robu despre ceea ce înseamnă aeroportul cioca, PUG-ul Timişoarei care ar fi 
trebuit elaborat cam de prin 2010 şi tot amânat , dar şi de ceea ce înseamnă destinaţia 
acelui teren. Cred tot ceea ce am discutat, inclusiv la punctul 9 – cu privire la aceste 
expertize, de tot ce înseamnă viitor pentru Cioca putem să începem de undeva. Luna 
viitoare putem să începem de la ceea ce înseamnă proprietate, PUG-ul Timişoarei de care 
trebuie să ţinem cont pentru că este pe teritoriul admnistrativ al Timişoarei, iar clădirile de 
acolo sunt în proprietatea municipalităţii şi nu a noastră. Deci, aceste lucruri le putem 
clarifica pas cu pas.  

Dacă mai sunt întrebări? 
 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel  
Profit de această ocazie să transmit tuturor  colegilor consilieri judeţeni sărbători 

fericite, personalului consiliului judeţean şi nu în ultimul rând presei La mulţi ani. 
 
Domnul preşedinte Sorin Mihai Grindeanu 
Asemenea, vă doresc  şi eu multă sănătate, sărbători fericite, un an nou mai bun 

pentru toţi cei prezenţi aici şi pentru toţi cetăţenii judeţului Timiş. Sper că aici să luăm cele 
mai bune decizii pentru Judeţul Timiş. Sărbători Fericite şi La Mulţi Ani! 

Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Timiş. 

 

 

 

PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,  

    Sorin Mihai Grindeanu                                           Ioan – Dănuţ Ardealean     
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